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Til stede:  
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(ref)  

Lotte    Elin Irene 
(vara) 

 Edvin  Lene 
(vara) 

Jone 

 

 I tillegg møtte rektor 

 

Neste møte: 09. januar 2023, klokka 19:30. Riska Ungdomsskole. 

 

Saksliste: 

 

1. Godkjenning av innkalling 

2. Rektor informerer 

3. Valg av referent og kasserer (kasserer måtte trekke seg fra FAU) 

4. Informasjon om skoleball 

5. 17. mai 

6. Eventuelt 

1. Innkalling 

Innkallingen godkjent    

2. Rektor informerer 

Julemorgen: 

1. desember, kakao, pepperkaker, julemusikk og bålpanne, godt vær og god start på dagen 

Kalender: 

På grunn av dårlig erfaring fra tidligere er det ikke pakkekalendere i klassene i år. I fjor måtte 

skolen kjøpe inn ganske mange gaver for at det skulle bli gaver hver dag. Pakker kjøpt av 

foreldrene er i strid med gratisprionsippet. I år er det derfor aktivitetskalender. 

Aktivitetskalender skaper også mer samhørighet i klassene. 

Husmesterskap: 

Juledør som skal bedømmes før skolen er slutt til jul. De som vinner får poeng inn i det store 

husmesterskapet. 

Foreldreundersøkelsen: 

Foreldreundersøkelse, ca 41% har svart til nå. Det går straks ut en purring – svarprosenten bør 

øke for at undersøkelsen skal ha verdi. Skolen frister med pizza til klassen med størst prosentvis 

svar. Stenger 20. desember. Rektor ber FAU om å oppfordre foreldrene til å svare innen fristen. 

 



Møtereferat, 05.12.2022 

Side 2 

Neste skoleår: 

Begynt å kikke på elevene som kommer neste år. Nytt i år, sosialveileder og spes.ped 

koordinater hospiterer på barneskolene for å besøke elevene som kommer. Tror det gir bedre 

informasjon og utgangspunkt enn å bare bli informert fra barneskolene 

2010 kuller er ca 30 flere enn 2009 kullet. I år har skolen 299 elever, neste år blir det ca 350. I 

følge prognosene er dette det siste store kullet, deretter nedover. Det blir ca 30 i hver klasse 

neste år også. Heldigvis grei plass, skolen er bygget for fem paralleller. Prognosene tilsier ikke 

fem paralleller framover. 

Nasjonale prøver: 

Grunnleggende ferdigheter i lesing, regning og engelsk på 8. og 9. trinn (engelsk kun på 8.) 

Prøvene er i september. Tall: god utvikling på regning fra 8. til 9, ikke fullt så god utvikling på 

lesing, skyldes kanskje dårlig motivasjon. Sterke resultater fra årets 8. trinn 

3. Valg 

Referent: Nestleder (Stian) tar oppgaven. 

Kasserer: Ikke valgt, da ingen meldte seg. Dette må på plass i januarmøtet slik at vi får tilgang til 

konto og regnskap. 

4. Skoleball 

Elevrådet ønsker at det skal være skoleball, og ber FAU om samarbeid. 

Forslag fra elevrådsleder om å være i kirka. Leder i FAU har tatt kontakt med kirka, venter på 

endelig svar. Så lenge FAU arrangerer dette (ikke skolen) kan vi ta betalt. Tidligere har elevene 

betalt 100-150 kr og fått to pizzastykker og en brus. Det er representantene fra 9. trinn som er 

ansvarlig for skoleballet.  

Tentativt tidspunkt: Tidlig i februar. 

5. 17. mai 

FAU representantene har hatt møte å diskutert situasjonen rundt at FAU i barneskolene ikke 

ønsker å delta i planleggingen og forberedelsene (men tilbyr å bakke kakene). Det ble enighet 

om at FAU på barneskolene oppfordres til å delta med minimum en representant hver, i tråd 

med vedtektene fra 2017. 

Etterskrift: Etter ordinært FAU møte var det et kort møte med FAU lederne på barneskolene. Det 

ble en fin diskusjon rundt hvordan vi skal organisere 17.mai kommiteen, planleggingen og 

deltakelse/dugnaden på seve dagen. FAU lederne på barneskolene tar med oppfordringen om å 

stille med minimum en representant til sine FAU. Det tas sikte på å finne en god løsning før 

17.mai kommiteen har møte 10.01.2023. 

6. Eventuelt 

17.mai fane: Fanen er falmet og flekkete. Veldig dyrt med ny fane. Forslag om å høre med 

amatørkunstnerne om de kan hjelpe. Tar dette opp som et punkt på neste møte, og ber alle om 

å sjekke og å komme med forslag. 



Møtereferat, 05.12.2022 

Side 3 

Mobil på skolen: Innspill fra en forelder om at det bør bli mindre mobilbruk på skolen. Ble enige 

om at vi ber rektor om å snakke om dagens praksis og tidligere vurderinger på neste møte, og så 

diskuterer vi i FAU etterpå og kommer med våre innspill . 

Deltakelse på FAU møtene: Det er et problem at det er så få som møter. Oppfordrer alle 

klassene til å stille.  Referat og innkalling blir nå sendt ut til både hovedrepresentant og vara i 

hver klasse. 

 

Stian Rugtvedt, 06.12.2022. 

Ref. 


